
 

 

  

A Gazdasági Versenyhivatal (GVH) az alábbi kérdésével kapcsolatban: 

Korábbi sajtóbeszámolók szerint vizsgálták, hogy a Mága Zoltán előadóművész 

Facebook oldalán hirtelen jelentős mértékben megnőtt like-ok száma arra a 

körülményre vezethető-e vissza, hogy a Mága Zoltán előadói tevékenységét szervező, 

népszerűsítő eljárás alá vont vállalkozások valódi kedvelések, valódi fogyasztói 

tetszésnyilvánítás nélkül, ellenszolgáltatás fejében jutottak-e ezen új kedvelésekhez és 

követésekhez. 

Az lenne a kérdésem, hogy mi történt azóta ebben az ügyben? Lezárult-e a vizsgálat 

és milyen eredménnyel? 

 

a következő választ adja: 

A kérdéses ügyben a GVH lezárta a vizsgálatot. Az eljárásban a tényállás a szükséges mértékben 

nem volt tisztázható, és további eljárási cselekménytől sem várható eredmény, ezért a GVH 

megszüntette az eljárást anélkül, hogy a jogsértést vagy annak hiányát megállapította volna. 
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